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Voorwoord 

 

Terugkijkend op seizoen 2021-2022 tekent dit misschien wel de grote pieken en grote dalen die we 

als vereniging doormaakten. Het binnenseizoen kenmerkte zich nog door een rommelig geheel 

waarbij corona nog grote strepen door vele wedstrijden heeft gezet. Gelukkig hebben we snel en 

veel kunnen schakelen binnen de gemeente Harderwijk en vooral gekeken naar wat er binnen de 

kaders allemaal wel mogelijk was. Hierdoor hebben we toch nog vele trainingen en onderlinge 

wedstrijden mogelijk gemaakt. We hebben hier onze veerkracht ten toon gesteld, mooiste voorbeeld 

was een kamerbesluit op vrijdagavond 18.00 uur waarbij korfbal in de zaal weer mogelijk werd, 

volgende dag om 8.30 uur stonden trainers, materiaal en begeleiders klaar in de zaal om de kinderen 

te laten genieten van het korfbalspel. Het veldseizoen was wat mij betreft 1 groot hoogtepunt 

waarbij we eindelijk volledig konden genieten van ons prachtige complex. Wat een genot om het 

verenigingsleven tot volle bloei te zien komen waarbij Sport, plezier en ontspanning op 1 plek 

samenkomen.  

Binnen het bestuur hebben we afgelopen jaar hard gewerkt aan de fundatie onder de vereniging. 

Steeds meer processen binnen de vereniging worden in kaart gebracht en eventueel aangescherpt. 

Naast onze dagelijkse processen hebben we ook stilgestaan bij onze kernwaardes:  

Bij CKV Unitas/Perspectief staat Clubgevoel boven alle waardes; dit clubgevoel schept een veilige en 

transparante thuisbasis voor al onze leden. Plezier in het korfbalspel staat voorop.  

CKV Unitas/Perspectief staat echter ook voor Topkorfbal waarbij we nastreven een zo hoog mogelijk 

niveau te spelen voor onze hoofdmacht. Hierbij is het belangrijk oog te hebben voor 

talentontwikkeling vanaf de jongste leden.   

Dit willen we bereiken door een Ondernemende korfbalclub te zijn wat tot uiting komt in ledengroei 

en een financieel gezonde club.  

CKV Unitas/Perspectief wil Maatschappelijk betrokken zijn binnen de regio. 

 

Veel van de activiteiten staan momenteel in het teken van deze 4 kernwaardes. Het clubgevoel 

heerst als nooit tevoren. Een ieder die betrokken wordt bij de vereniging zal dit beamen. Het is echt 

ongelooflijk hoe het clubgevoel diepgeworteld zit in ons DNA. Dit wordt ook bevestigd bij de 

inloopavond van nieuwe leden (en ouders), die we sinds tijden weer in het leven hebben geroepen; 

niks anders dan lof vanuit deze mensen over het reilen en zeilen binnen de club. Het Unitas-kamp 

mag toch ook wel even genoemd worden, ongelooflijk dat we gewoon met 100 kinderen ‘even’ op 

kamp gaan. Heerlijk om de glimlachende kindergezichten te zien in Zeewolde. Kampvrijwilligers… 

petje af voor jullie inzet en creatieve geesten.  

Topkorfbal daar kunnen we kort over zijn, we hebben vele jeugdteams in de hoogste competities 

spelen en we hebben natuurlijk ook nog vers in ons geheugen staan dat onze hoofdmacht de 

promotie naar de Korfbal League heeft behaald. Topkorfbal ten voeten uit; de gehele reis naar de 

finale, de professionele wekelijkse voorbereidingen, de spanning van de avond, het ongeloof van het 

winnen. Ik wil een ieder die daar een bijdrage in heeft gehad mijn enorme dank betuigen. 

Ongelooflijk wat een arbeid en wat een energie is erin gestoken om dit resultaat te behalen. Het stelt 

ons meteen voor het volgende dilemma: hoe gaan we de aankomende competitie in de Korfbal 

League vormgeven? Hier komt onze 3e kernwaarde naar boven en dat is het ondernemerschap. 

Binnen de sponsorcommissie was al een project opgezet om een flinke sprong te maken rondom de 
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sponsorinkomsten (zie financieel verslag), dit is meer dan succesvol uitgevoerd. Binnen het 

ondernemerschap valt ook vooruitkijken: hoe kunnen we nog beter gebruik maken van onze 

accommodatie? De kantinecommissie is daar elke dag mee bezig geweest, ook dit heeft enorm 

bijgedragen aan een solide financiële basis. Goed om te weten is dat momenteel de commissie 

Facility aan het kijken is naar alternatieven voor ons huidig gasgebruik. Ook al staan onze 

energiecontracten vast tot midden 2023, toch zijn we aan het voorsorteren op verbeteringen. Onze 

laatste kernwaarde is maatschappelijk betrokken, uiteraard springt ons jaarlijks 

schoolkorfbaltoernooi hier als trots project bovenuit. Neemt niet weg dat we als vereniging onze 

maatschappelijke ambities mogen uitspreken. We gaan hier verder op inspringen en samen met de 

gemeente optrekken. Sportparkmanagement zal ons hierbij gaan helpen waarbij een professional 

ons kan helpen in het reilen en zeilen binnen het sportpark. Het grootste gedeelte (85%) van deze 

kosten zullen vanuit de gemeente gedragen worden; als park zullen we ondernemend aan de slag 

gaan om de resterende kosten te financieren. 

Al met al een bewogen jaar waarbij de meeste bestuursleden hun vuurdoop van besturen wel voor 

hun kiezen hebben gekregen. Ik dank dan ook de medebestuurders voor hun inzet, energie en 

geduld. Daarnaast grote dank voor de vele commissies en vrijwilligers binnen de vereniging voor het 

harde werken binnen de mooiste korfbalclub van Nederland. Laat me eindigen met een tegeltje… 

Vele handen maken licht werk dus heb je het gevoel dat je bijdrage binnen de vereniging (te) 

beperkt is, ga vooral op zoek naar een mooie vrijwilligersfunctie. Ik weet zeker dat je er een dikke 

voldoening uithaalt!!! 

 

 

Namens het bestuur van CKV Unitas/Perspectief, 
Jan Hop 
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Notulen Algemene Ledenvergadering woensdag 13 oktober 2021  
  
Aanwezig: niet exact bekend  
Afgemeld: Ronald Korevaar, Pieter Luijendijk, Germa Neumann,   
Mark Kreikamp, Mark van de Greijn, Jonathan Doeswijk, Lara Kreikamp,   
Mark Wijnholds, Ante Huijberts, Nico Middelbos  
  
1. Jos Aikema opent om 20.00 uur de vergadering met de opmerking dat hij blij is met de nieuwe 
accommodatie. Financiën worden in 2 gedeeltes toegelicht. Robert den Hartog bespreekt het 
afgelopen boekjaar, Frank Wever bespreekt de begroting voor het komende jaar. Voorstel wijziging 
agendapunt 7: voorstel tot verlenen décharge bestuur in plaats van penningmeester. Iedereen is 
akkoord.  
  
2. Er zijn geen binnengekomen stukken. De vooraf ingediende vragen zijn reeds beantwoord.  
  
3. Op de notulen van de vorige ledenvergadering zijn geen op-/aanmerkingen. De notulen zullen 
zodra ze gereed zijn geplaatst worden op de website.  
  
4. Jaarverslagen  
In het jaarverslag van de sponsorcommissie wordt gesproken over een ‘forecast’. Deze term klopt 
eigenlijk niet. In deze grafiek staan uitsluitend de reeds vaststaande sponsorcontracten. Verwachting 
is dat daar dus nog wel wat bij komt.  
  
5. Financieel jaarverslag 2020-2021  
Robert licht de financiële cijfers toe. Ondanks corona, maar dankzij de nieuwe accommodatie is het 
toch een mooi jaar geworden. Veel dank hiervoor aan de bouwcommissie. Voor het 5e jaar op rij is er 
een positief resultaat behaald en de liquiditeit is verbeterd. Er zijn minder kosten gemaakt voor 
zaalhuur en trainersvergoedingen waardoor er meer budget was voor de bouw. De bijdrage voor de 
accommodatie is hoger, omdat de Stichting nog geen liquide middelen heeft. Aangezien we er 
financieel goed voor staan en omdat het een raar jaar is geweest in verband met corona, wordt er 
geen contributieverhoging doorgevoerd.   
  
Er is veel geld opgehaald door acties (meer dan € 70.000,--); dit is gebruikt voor de totale inventaris 
van de kantine. Bepaalde zaken zijn gefinancierd vanuit de Stichting vanwege subsidies die er dan 
gekregen konden worden (zoals bijvoorbeeld de watertappunten).   
  
De teruggave van de veldhuur is eenmalig geweest en er is een belastingaanslag gekomen voor het 
gebruik van de velden. Dit is in het verleden nog niet eerder gebeurd. Jos Aikema dat er gesprekken 
gaan volgen met de gemeente hierover.   
  
Vraag Maarten Bakker: de akoestiek in de kantine is slecht. Kan daar wat aan gedaan worden? 
Antwoord Jan Hop: gaat een kostenpost worden dus dat kan niet direct gebeuren. Er zijn offertes 
opgevraagd en de kosten daarvoor liggen tussen € 5.000,-- en € 10.000,--. Een 1e prioriteit is de 
veiligheid buiten. Er is een offerte van € 7.500,-- voor een hekwerk. Ventilatie bij de koeling staat ook 
op de wensenlijst.   
Vraag Maarten Bakker: wat is de minimale buffer? Antwoord: dit is niet exact bekend.   
  
Vraag Harry Wiegersma: wat is er gebeurd met de extra contributie-inkomsten? Antwoord Robert: 
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de eerste jaren was dit bestemd voor de bouw, nu komen de inkomsten voor het eerst op de 
resultatenrekening. Ambitie is 15 extra leden per jaar. Opmerking van   
Jojo Baarsma: we moeten wel opletten, dat er niet teveel jeugdleden komen zodat de verhouding 
met senioren scheef groeit.  
  
6. Verslag kascommissie  
Marcel Zakonski doet verslag van de bevindingen van de kascommissie (verslag kascommissie staat 
onder deze notulen).  
  
Bij de bespreking waren aanwezig: Jan Hop (namens de Stichting), Frank Wever en Jan Kok. Er is 
gekeken naar afwijkingen in de begroting en er zijn steeksproefgewijs betalingen gecontroleerd. In 
de statuten staat dat de leden toestemming moeten geven voor betalingen boven 2.500 gulden. Dit 
zou eigenlijk aangepast moeten worden. In de vorige (online) ledenvergadering werd er gezegd dat 
er meer transparantie moest zijn tussen Unitas en de Stichting. Dit staat goed geregistreerd. Advies is 
om wel vast te leggen wat Unitas ingebracht heeft.   
  
Vraag Aat Houtman: hoe kan de Stichting gecontroleerd worden: Antwoord Robert: de Stichting 
krijgt een accountantsverklaring.  
  
De kascommissie wordt bedankt voor hun serieuze aanpak.  
  
7. Verlenen décharge bestuur  
Marcel stelt voor om het bestuur décharge te verlenen. Iedereen gaat akkoord.   
  
8. Benoeming kascommissie  
Voor het komende jaar worden Hessel van der Bij en Niels van Vliet benoemd. Evert Schuit heeft 
aangegeven reserve te willen zijn voor het komende jaar. Iedereen gaat akkoord met deze 
benoeming.  
  
9. Jubilarissen  
25 jaar:  
- Lianne Koopmans  
- Kevin ter Maten  
- Ronald Korevaar (niet aanwezig)  
40 jaar:  
- Nico Middelbos (niet aanwezig)  
  
10. Bestuursverkiezingen  
10a. Nieuwe voorzitter  
Jos Aikema treedt af als voorzitter. Voorstel om Jan Hop te benoemen als nieuwe voorzitter. 
Iedereen gaat akkoord.  
  
10b. Toelichting uitbreiding bestuur  
Jan Hop licht toe waarom het bestuur uitgebreid wordt van 5 naar 7 bestuursleden. Doordat er meer 
bestuurstaken zijn (mede door verhuur en facility) komt er ook meer druk op de bestuursleden. Jesse 
de Ruigh blijft bestuurslid, echter in een andere functie. In plaats van voorzitter sponsorcommissie 
zal hij de Technische Zaken onder zijn hoede krijgen. Er zal dan ook meer aandacht komen voor 
breedtekorfbal.   
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10c. Kiezen 4 nieuwe bestuursleden  
Er worden 4 nieuwe bestuursleden voorgesteld: Jan van der Velde (sponsorcommissie), Jesse 
Roozeboom (facility), Jan Tonny Visser (kantine) en Frank Wever (penningmeester). Iedereen gaat 
akkoord met de benoeming van deze 4 personen.  
  
Jan Hop licht verder toe: de ledenadministratie wordt uitgebreid met Pieter Luijendijk. Jan bedankt 
de vertrekkende bestuursleden Niels van der Beek en Robert den Hartog.  
    

11. Goedkeuring begroting 2021-2022  
Frank Wever licht de begroting toe. Sponsoring wordt een uitdaging. De bijdrage aan de 
accommodatie is hoger omdat daar ook de aanschaf van de materialen voor het RSG in zit. Dubieuze 
debiteuren: dit wordt voor het komende jaar een speerpunt. Contributie-inning is nu niet goed onder 
controle; wellicht moeten daarvoor voorzieningen worden opgenomen. Iedereen keurt de begroting 
goed.  
  
12. Rondvraag  
Nol Peters: op de agenda van de vergadering is een verkeerd logo gebruikt. Antwoord Erik Schuiling: 
in 2006 moest het logo digitaal gemaakt worden en toen is er een verkeerd logo in omloop gekomen. 
In 2015 is het oorspronkelijke logo in ere hersteld. Er gaat gewerkt worden aan een huisstijl. Ook 
verder gaat ICT aandacht krijgen; Erik Schuiling gaat dit samen met Marcel Zakonski en Dennis 
Schafthuizen oppakken.   
  
Margreeth Gerlofsma: waarom maken we geen gebruik van de coronacheck met QR-code? Antwoord 
Jan Hop: de QR-code wordt alleen gebruikt bij horeca, dus daarom niet bij de ledenvergadering. Op 
zaterdag doen we wel controle, op donderdagavond zien we het door de vingers. Arjen Houtman 
vraagt hoe het scannen werkt? Dit kan middels een app die gedownload kan worden op een mobiele 
telefoon. Robert den Hartog heeft gehoord, dat je je ook eenmalig kan registreren en niet iedere 
keer gecontroleerd hoeft te worden. Klopt dat? Antwoord: is bij ons niet bekend; gaan we 
uitzoeken.   
  
13. Sluiting  
Jan sluit de vergadering met de mededeling, dat het 1e drankje op kosten van de voorzitter is.  
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Jaarverslag Senioren Technische Commissie 2020- 2021  
 
De rolverdeling binnen de TC was het afgelopen seizoen als volgt:  
- Bestuurslid: Jesse de Ruigh 
- Voorzitter: Wendy Groen  
- Senioren 1 & 2: Gert-Jan van de Glind / Arjen Houtman 
- Senioren 3, 4, 5 & 6: Mark Wijnholds / Tjardo Dijkstra 
- Midweek en recreanten: Wendy Groen 
- Wedstrijdsecretariaat: Annemieke van Laar  
- Zaalmanager: Maarten Bakker  
 

Algemeen: 

Sportseizoen 2021/2022 begon met de hoop op een seizoen vol reguliere competitie. Begin 

november werd echter langzaam duidelijk dat ook wij deze zaalcompetitie weer last zouden krijgen 

van corona. De competitie werd opnieuw stilgelegd en wekelijks deden wij een beroep op de 

flexibiliteit van onze spelers, trainers en vrijwilligers. Met een crisisoverleg voor en na de 

persconferenties hebben wij er met z’n allen toch het maximale uit proberen te halen. Toen het 

balletje eindelijk in een aangepaste competitie mocht beginnen hebben wij de kracht van onze 

vereniging allemaal gevoeld. Wat een enthousiasme, vastberadenheid en wilskracht om er een 

topseizoen van te maken. Als trotse en kersverse KORFBAL LEAGUE-vereniging presenteren wij u ons 

technische jaarverslag.  

1. Sportieve terugblik 

Unitas/Perspectief 1 
1e helft veld: 

Waar het eerste jaar onder hoofdtrainer Marc Houtman nauwelijks gekorfbald kon worden in 

verband met corona, begon het dit seizoen met frisse energie. We mochten weer echt gaan 

korfballen. 

Unitas 1 draaide meteen goed op het veld en dat resulteerde in een knappe prestatie in de 

overgangsklasse. Met name de overwinningen op Nieuwerkerk en KVS smaakten zoet. Als 

ongeslagen koploper kon het zaalseizoen beginnen. 

Zaal: 

Helaas stak corona hier (na 1 week) een stokje voor. Gelukkig kon er in 2022 toch gestart worden aan 

een (hervormde)competitie. Een loodzware poule van 4 met Wageningen, HKC(H) en opnieuw 

Nieuwerkerk. Een nieuw te vormen tussenklasse in combinatie met een opvallende PD-regeling, 

maakte het tot een bijzonder interessante uitdaging. 

Marc Houtman wist zijn team als collectief te laten korfballen. Taakgericht in combinatie met enorm 

veel strijd en passie. We hebben genoten van spannende potjes met goed korfbal. Unitas 1 kon zich 

meten met de absolute top in de hoofdklasse. Sterker nog, Unitas groeide uit tot een outsider. De 

overwinningen bleven komen en langzaam kwam het besef dat er iets bijzonders kon gaan gebeuren. 

We weten inmiddels hoe het is afgelopen. Een hoofdklassefinale tegen HKC(H) om van te dromen: 

Winnen van de hoofdklassefinale, wie had dat vooraf verwacht? Unitas/Perspectief plaatst zich 

rechtstreeks voor de KORFBALLEAGUE! Enorm intensief was het ook. Midweekse wedstrijden in 

Friesland en Zeeland. Een dikke pluim voor de ploeg, de selectie en natuurlijk de staf! 

2e helft veld: 

Dat het een zwaar zaalseizoen was, was duidelijk. Echter stond er op het veld nog een belangrijk doel 

op het spel: Promotie naar de hoofdklasse-veld. Met een goede uitgangspositie, maar met een zwaar 

zaalseizoen in de benen en in het hoofd, kwam Unitas 1 op het veld moeizaam uit de startblokken. En 
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echt los kwam het niet meer. Het was trekken, sleuren, hard werken, met tegenslagen omgaan, maar 

wel overeind blijven. De ploeg heeft veerkracht getoond en uiteindelijk het kampioenschap 

binnengehaald en daarmee de o zo belangrijke promotie naar de hoofdklasse. 

Een dikke tegenvaller aan het eind van het seizoen zijn de blessures. Waar Marleen eerder al 

geblesseerd raakte en nu toch echt afscheid neemt, kregen ook Daan en Jolien te maken met een 

zware blessure. Een aderlating voor de groep. We wensen hen beterschap en hopen ze volgend 

seizoen weer te zien schitteren in ons mooie nieuwe shirt! 

Unitas/Perspectief 2 
Unitas / Perspectief 2 stond dit seizoen wederom onder leiding van Jelmer van der Beek en was 

zowel op het veld als in de zaal actief in de Hoofdklasse. De doelstelling voor het team en de trainer 

was handhaving op zowel het veld en de zaal. Daarnaast was de subdoelstelling om aan de 

ontwikkeling van de spelers te werken. Doordat de zaalcompetitie-opzet voor het volgende seizoen 

werd omgegooid, veranderde hiermee tijdens het seizoen ook de doelstelling voor 

 Unitas / Perspectief 2. Het nieuwe doel voor de zaal werd daarom om in de nieuw te vormen 

Tussenklasse terecht te komen. Dit was een ambitieuze doelstelling die uiteindelijk in de beslissende 

play-off wedstrijden niet werd behaald. Echter door de bijzondere goede prestaties van  

Unitas / Perspectief 1, zal Unitas / Perspectief 2 komend seizoen niet in de gewenste Tussenklasse 

uitkomen maar in de Reserve Korfbal League.  

Op het veld begon Unitas / Perspectief 2 wat stroef aan het seizoen maar uiteindelijk werd dit door 

goede resultaten in het voorjaar rechtgetrokken. Uiteindelijk resulteerde dit in een comfortabele 

positie in de middenmoot en was men al een aantal wedstrijden voor het einde van het seizoen al 

uitgespeeld. Naast de behaalde doelstelling is te zien dat de spelers zich stuk voor stuk hebben 

ontwikkeld en dit komend seizoen op het hoogste niveau mogen laten zien. Tijdens en aan einde van 

het seizoen heeft Unitas / Perspectief 2 wel afscheid moet nemen van twee dames die al ruime tijd in 

de selectie actief zijn geweest, namelijk Marleen Wijnholds en Chantal Houtman. Tijdens het seizoen 

werd laatst genoemde vanwege zwangerschap vervangen door Roos Lipke, die aan het einde van de 

zaal doorstroomde vanuit Unitas / Perspectief A1. Marleen Wijnholds nam aan het einde van het 

seizoen afscheid samen met trainer Jelmer van der Beek, teambegeleidster Moniek Kofflard en 

verzorgster Tess Bruggeman. Jelmer van der Beek blijft echter komend seizoen betrokken bij de 

selectie, wanneer hij samen met Marc Houtman het Unitas / Perspectief 1 voor zijn rekening zal 

nemen. Al met al kan worden gesteld dat het ook voor Unitas / Perspectief 2 een mooi seizoen was, 

waarin veel ontwikkeling bij de spelers was terug te zien.  

 

Unitas/Perspectief 3 

Unitas/Perspectief 3 stond dit seizoen onder vakkundige leiding van Jan Kok en Harold Guljé. Het 

veldseizoen mocht Unitas/Perspectief 3 uitkomen in de Reserve Overgangsklasse. Een waanzinnig 

niveau voor het derde team van een vereniging. Zo mocht er gestreden met league clubs DOS ’46 3 

en LDODK 3, maar ook met onze buren De Meeuwen 2 en Sparta Zwolle 2. Handhaving was een 

behoorlijke doelstelling, maar de equipe van Jan & Harold bleef elke wedstrijd strijden. We zijn dan 

ook trots om te mogen melden dat Unitas/Perspectief gehandhaafd is in de Reserve Overgangsklasse 

op het veld.  

 

In de zaal werden er vele autoritten samen doorgebracht, gezien Unitas/Perspectief werd ingedeeld 

in de noordelijke poule. Promotie naar de Reserve Overgangsklasse was de doelstelling, daar er nog 

1e klasse werd gespeeld. Na een (bijna) foutloos seizoen werd Unitas/Pespectief 3 in de finaleronde 

gekoppeld aan Heerenveen 3, een ploeg die teerde op ervaring met enkele gerenommeerde namen. 

Echter lieten de oranjehemden in De Sypel direct zien dat er niks te halen was in Harderwijk. De 
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wedstrijd in Heerenveen werd nipt verloren, maar door de ruime uitslag in Harderwijk voldeed 

Unitas/Perspectief 3 ook aan haar doelstelling in de zaal. Hier hebben we als vereniging dan ook luid 

voor geapplaudisseerd tijdens de afsluitingsdag.  

 

Komend seizoen zal Harold Guljé wegens een te druk schema zijn taken neerleggen, hartelijk dank 

voor jouw inzet! Graag zien we je snel weer als trainer op het veld. Gelukkig heeft Jan Kok 

aangegeven zijn 14e (!!) jaar in te gaan als trainer van 3, ditmaal in een samenwerking met oud-

bekende Jan de Boer. Jan heeft na zijn periode bij Unitas teams onder zijn leiding gehad bij  

De Meeuwen en Dindoa, waarbij hij ditmaal het 3e samen met Jan Kok op zich zal nemen. Een 

hartelijk welkom, Jan! 

 
Unitas/Perspectief 4 

Unitas/Perspectief 4 speelde dit seizoen wederom onder leiding van Mark Wijnholds in de reserve  

3e  klasse. Wanneer Mark niet aanwezig was door zijn eigen wedstrijd pakte het team zelf alle taken 

op. Dit gebeurde vaak onder leiding van Jesse de Ruigh. Op het veld werd er boven verwachting 

gepresteerd met zelfs een promotie naar de reserve 2e klasse! Van harte gefeliciteerd met het 

behalen van deze prachtige veldtitel. Ook de zaalcompetitie werd begonnen in de reserve 3e klasse. 

Hoewel de doelstelling luidt; ‘zo hoog als mogelijk spelen’, werd er niet gerekend op een 

kampioenschap. Echter werd de laatste wedstrijd tegen De Hoeve 3 een prooi voor onze mooie 

vereniging, waardoor ook de zaalcompetitie werd afgesloten met een kampioenschap. Dubbel 

proficiat voor dit schitterende seizoen. Tevens is Unitas/Perspectief 4 een erg mooi team voor de 

vereniging. Het huisvest namelijk vijf jeugdtrainers, twee bestuursleden en twee scheidsrechters!  

Helaas heeft Mark Wijnholds aangegeven het spelen in de selectie van Unitas/Perspectief niet meer 

te kunnen combineren met het trainen/coachen van deze talentvolle ploeg. Mark, bedankt voor 

jouw inzet dit seizoen! 

Unitas/Perspectief 5 
Unitas/Perspectief 5 speelde dit seizoen wederom breedtekorfbal. Dit jaar was er geen vaste trainer 

voor S5, maar trainde S5 in combinatie met S4 onder leiding van Mark Wijnholds. Coaching en 

dergelijke werd door het team zelf opgepakt. In de beginfase van het jaar was er voornamelijk een 

tekort aan dames wat gelukkig kon worden aangevuld door de fanatieke AR’s en door het 

samenvoegen van de A3 (damesteam wat ook een tekort had) met S5 is dit tekort opgelost. 

Uiteindelijk pakte dit erg goed uit en is deze combinatie uitgekomen op een mooi gezellig team 

ondanks het grote leeftijdsverschil. Plezier is de doelstelling met breedtekorfbal en dat is afgelopen 

seizoen zeker weer geslaagd. 

Unitas/Perspectief 6 
Unitas/Perspectief 6 speelde dit seizoen wederom breedtekorfbal onder leiding van Jan Hop en  

Sicco Postma. Het 6e wordt gedeeltelijk beschouwd als vriendenteam. Een jong team waarbij er 

gedurende dit seizoen een aantal gestopte spelers/speelsters toch weer gestart zijn met korfballen. 

Een mooi gegeven dat er ook dit seizoen weer een senioren 6 bestaat. Plezier is de doelstelling met 

breedtekorfbal en dat is afgelopen seizoen zeker weer geslaagd. 

Unitas/Perspectief MW 1 
Unitas/Perspectief MW 1 speelde dit seizoen wederom haar wedstrijden op doordeweekse avonden 
in de breedtekorfbal. Door corona en de avondklok zijn bijna alle wedstrijden van de midweek in de 
najaars- en zaalcompetitie gecancelled. De voorjaarscompetitie was de eerste competitie die de 
midweek sinds lange tijd volledig kon uitspelen. Door de laatste wedstrijd van de competitie 
onverwachtse te winnen van Hellas is er een mooie gedeelde 1e plaats behaald.  
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2. Seizoen 2020-2021 
 

Aankomend seizoen bestaan de senioren uit 7 teams. 6 zaterdagteams en 1 midweekteam. 
Ook dit jaar is het weer een hele uitdaging geweest om voor alle teams een trainer te vinden. Voor 
bijna alle teams is het gelukt. Helaas wordt voor de gezellige en enthousiaste spelers van 
Unitas/Perspectief 4 en Unitas/Perspectief 5 nog altijd gezocht naar een trainer. 
 
Unitas/Perspectief 1  Marc Houtman en Jelmer van der Beek 
Unitas/Perspectief 2  Daniel van Munster 
Unitas/Perspectief 3  Jan Kok en Jan de Boer  
Unitas/Perspectief 4  vacant 
Unitas/Perspectief 5   vacant 
Unitas/Perspectief 6  Jan Hop en Sicco Postma 
Unitas/Perspectief MW1 - 
 
Wij wensen alle trainers veel succes!  

 
Met ingang van het nieuwe seizoen 2022 / 2023 is Marit van der Wal toegetreden tot de STC. Marit 
zal de taken van Mark Wijnholds overnemen. Mark bedankt voor de prettige samenwerking! 
 
De rolverdeling binnen de TC is voor het komende korfbalseizoen als volgt:  
- Bestuurslid: Jesse de Ruigh 
- Voorzitter: Wendy Groen  
- Senioren 1 & 2: Gert-Jan van de Glind / Arjen Houtman 
- Senioren 3 & 4: Tjardo Dijkstra 
- Senioren 5 & 6: Marit van de Wal 
- Midweek, recreanten & 4x4: Wendy Groen 
- Wedstrijdsecretariaat: Annemieke van Laar  
- Zaalmanager: Maarten Bakker  

 

 
================================================================================== 
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Jaarverslag scheidsrechterscommissie 2021-2022 
 
 
* Vorig seizoen hebben we op het veld 111 wedstrijden gefloten. Het moesten er ieder geval 
92 zijn dus leverde dat een bonus op van € 290,40. 
In de zaal moesten er 39 wedstrijden gefloten worden en hebben we er 64 gefloten. We hadden 
recht op € 299,40 maar omdat er weinig wedstrijden waren in verband met corona waren er minder 
opbrengsten voor de KNKV en is er € 149,71 overgemaakt. 
Al met al weer een goede prestatie! 
(Het waren dezelfde scheidsrechters als vorig seizoen aangevuld met Bas van Meerveld en  
zonder Paul Engelsman, die trainer is geworden bij Wolderwijd.)  
 
* Het aanwijzen van scheidsrechters blijft een lastige klus voor Marjelle Koornwinder. Elke zaterdag 
afzeggingen. Gelukkig is er een fijne groep met scheidsrechters die het probleem vaak konden 
oplossen. 
 
* Het begeleiden van de jeugdscheidsrechters is goed verlopen. Degenen die voor het eerst moesten 
fluiten (spelers/speelsters uit de B1) zijn allemaal begeleid bij hun eerste wedstrijd.  
Zij hebben een boekje gekregen met tips en spelregels en kunnen het in ieder geval aangeven als zij 
iemand langs de lijn willen hebben om mee te kijken. Een enkeling geeft dat aan bij Marjelle, maar er 
wordt verder weinig gebruik van gemaakt. 
We proberen om vaker mee te kijken bij jeugdscheidsrechters maar dat is lastig te bemannen. 
 
* De scheidsrechterscommissie is inmiddels veranderd; Maarten Doeswijk heeft de taken 
overgenomen van Gerrit van der Beek. 
  
* Voor het nieuwe seizoen naast de gewone doelstellingen een paar nieuwe uitdagingen: 
- het genoeg leveren van bondsscheidsrechters zonder puntaftrek en boetes 
- begeleiden jeugdscheidsrechters 
- ontvangst bezoekende scheidsrechters 
- korfbalmasters jeugdleden? 
- aanwijzen scheidsrechters voor thuiswedstrijden (wanneer je al wat doet voor de vereniging?) 
- in de toekomst een tekort aan scheidsrechters, dus werven! 
 
Namens de scheidsrechterscommissie, Corina Verhoef 
 
 
================================================================================== 
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Jaarverslag sponsorcommissie seizoen 2021-2022 

 

Teams Contactpersoon 

Sponsoring   

Voorzitter Jan van der Velde 

Sponsorwerving & relatiebeheer Tjardo Dijkstra 

Sponsorwerving & relatiebeheer Jesse de Ruigh 

Sponsorwerving & relatiebeheer Jaco Reijgersberg (neemt afscheid) 

Contact met leveranciers / sponsordoek Nils Aikema 

Communicatie Jolien Landman 

Communicatie Isabelle Vrijhof 

Facturatie en contracten Vanessa Pos 

Facturatie en contracten Kevin ter Maten (heeft afscheid genomen) 

Acties Noah Bijsterbosch 

Advies Peter Wijnholds 

Kleding   

Proces nieuwe kleding & kledingbeheer Ante Huijberts 

Proces nieuwe kleding & kledingbeheer Vanessa Pos 

Proces nieuwe kleding & kledingbeheer Jan van der Velde 

Entree   

Loterij Nelleke Weijenberg 

Programmaboekje Fam. Doeswijk 

 

Wat een jaar hebben we als sponsorcommissie meegemaakt! Als vereniging hebben we de stap naar 

het hoogste niveau van Nederland gezet, maar ook de sponsorcommissie heeft een enorme stap 

gemaakt. Alle lof voor dit mooie team! 

 

Bezetting 

We hebben wat wijzigingen ondergaan in de loop van het seizoen: 

• Kevin ter Maten heeft afscheid genomen na jaren trouwe dienst. Kevin bedankt voor je inzet! 

• Vanessa Pos heeft de taken van Kevin overgenomen. 

• Daarnaast hebben we versterking gekregen van Nils Aikema, hij gaat zich bezighouden met het 
sponsordoek en de contacten met onder andere Textline.  

• Isabelle Vrijhof gaat een deel van de communicatie verzorgen en haar organisatietalent inzetten.  

• Noah Bijsterbosch gaat de eenmalige acties oppakken, waarbij gestart wordt met De Grote 
Clubactie. 

• Jan van der Velde heeft de voorzittersrol van Jesse de Ruigh overgenomen. 

• Jaco Reijgersberg heeft aangegeven te stoppen, maar zal nog ondersteunen waar nodig. Jaco 
bedankt voor je inzet bij onder andere het sponsordoek! 

• De familie Doeswijk heeft met veel enthousiasme de verzorging van het programmaboekje in de 
zaal opgepakt. 
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Sponsorbijeenkomsten 

Afgelopen seizoen hebben we onze sponsoren een aantal keer uitgenodigd om elkaar te ontmoeten: 

• 60 jarig bestaan 

• Beslissingswedstrijd Unitas - Mid-Fryslan 

• Busreis naar Hoofdklassefinale 

• Afsluitingsdag 
Daarnaast hebben we onze zichtbaarheid getoond door op de Haringparty aanwezig te zijn en JONH 

uit te nodigen voor een gezellige avond bij Unitas. 

 

Inkomsten 

We hebben 2 fantastische contracten mogen ondertekenen met Perspectief en TS Consultants! Dit 

geeft de vereniging een stevige basis voor de komende jaren. Daarnaast is de samenwerking met  

De Berekuyl versterkt. 

In de periode van eind vorig seizoen en begin dit seizoen hebben we een flink aantal nieuwe 

sponsoren mogen verwelkomen en zijn veel contracten verlengd. Helaas zijn er ook een paar 

sponsoren die het contract niet verlengd hebben om diverse redenen, deze sponsoren 

vertegenwoordigden een bedrag van circa € 2.000,- per seizoen (onder andere Rabobank). 

Waar we seizoen 2021-2022 hebben afgesloten met een bedrag van € 50.000,- aan 

sponsorinkomsten, staan we op moment van schrijven van dit stuk, al op een bedrag van € 65.000,- 

voor seizoen 2022-2023. Hier moeten nog een paar sponsordeals aan toegevoegd worden en het 

sponsordoek, waardoor we binnen korte tijd op € 67.500,- verwachten te komen. 

 

Nieuwe sponsoren: 

• Attract    

• Egbert van der Vegt 

• Fuego 

• Garagebedrijf Mastenbroek 

• Gert van Lunteren Assurantiën 

• JobTrans 

• LampenShopOnline 

• Markant 

• Partyverhuur Harderwijk 

• Vincent Kok Schilderwerken 
 

Kosten 

De kosten zijn afgelopen seizoen binnen budget van € 5.000,- gebleven. Voor komend seizoen 

verwachten we dat de kosten hoger zullen zijn. In het zaalseizoen zullen we investeren in onze relatie 

met sponsoren door een businessroom op te zetten bij een aantal wedstrijden, dit zal de nodige 

kosten met zich meebrengen. Dit is echter belangrijk voor de binding op lange termijn.  

Ook zullen er kosten gemaakt worden voor de zichtbaarheid van grote sponsoren in de zaal, voor 

onder andere een interviewbord en reclameborden. 

Tevens zal er geïnvesteerd worden in een extra ophangsysteem voor reclameborden langs de 

achterste kant van veld 2 (tegen de handbal). We zitten vol qua reclameborden en hebben dus extra 

ruimte nodig. Dit ophangsysteem zal via de Stichting besteld worden. 

 

Kleding 

Het afgelopen seizoen zijn we een project gestart om de samenwerking aan te gaan met een nieuwe 

kledingleverancier. Het contract met Onlykorfbal liep af en we waren niet tevreden met Hummel, 
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waarbij de kledinglijn die wij gebruikten constant vervangen werd. Dit resulteerde in veel 

verschillende typen kleding door elkaar heen, wat niet wenselijk is. Om dit te voorkomen wilden we 

een leverancier die een eigen lijn voor Unitas/Perspectief op kan zetten. Na bezoek bij meerdere 

leveranciers is er voor Muta gekozen. Jullie hebben allemaal de gang naar het nieuwe shirt 

meegekregen, waarbij we naar verwachting eind veldseizoen allemaal in nieuwe wedstrijdshirts 

zullen spelen. Op een paar teams na waren alle shirts aan vervanging toe, waardoor we hebben 

besloten om de hele vereniging in het nieuw te steken. 

 

Acties 

Op het gebied van acties is het dit seizoen rustig geweest. Vriendenloterij, Sponsorcliks en Broekhuis 

Clubbonus zijn blijvende acties. Bij de ‘1000 euro voor je club’-actie waren wij 1 van de verenigingen 

die snel genoeg gereageerd hebben en de 1000 euro van het NOC*NSF verdiend hebben.  

Komend seizoen willen we wel weer starten met een paar acties. 

 

Facturatie 

Afgelopen seizoen zijn alle sponsorfacturen betaald. We zijn blij dat we kunnen vertrouwen op het 

proces wat we hiervoor opgesteld hebben. 

 

Al met al een top seizoen gedraaid met een prachtig vooruitzicht voor de komende jaren! 

 

Jan van der Velde 

Voorzitter Sponsorcommissie 

 

================================================================================== 
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Jaarverslag schoolkorfbal mei 2022 

 
 
Wat een feest was het 17 en 18 mei bij Unitas/Perspectief! Het JAM Schoolkorfbaltoernooi was een 
groot succes na dit 2 jaar gemist te hebben door corona. 

Circa 1.500 kinderen deden mee, verdeeld over 191 teams van 21 scholen. Totaal hebben we 4.500 
mensen op ons sportpark mogen verwelkomen met een lekker zonnetje! Om dit allemaal te 
realiseren zijn er zeker 150 vrijwilligers actief geweest. Alle lof voor de scheidsrechters, 
kantinepersoneel, team Facility, omroepers, standen-inkloppers, verkeersregelaars, op- en 
afbouwers van de velden en geluid, materialencommissie, team Schoolkorfbal, team Ledenwerving, 
schoonmakers en nog veel meer vrijwilligers. 

Nieuw dit jaar was de Tournify-app waarin het wedstrijdschema, de uitslagen en standen realtime 
verwerkt worden. Ook was dit jaar Team Schoolkorfbal uitgebreid naar 7 personen en is de 
organisatie in nieuwe shirts gestoken. Team Ledenwerving heeft dit jaar een hele leuke actie opgezet 
met scholen en zich gericht op de nazorg. Leuk om te vermelden is de deelname van AZS De Vlieger, 
een school voor kinderen uit het asielzoekerscentrum! 

De opbrengst is € 1.200,- waarbij we de kantineomzet niet hebben meegerekend. 

Speciale dank aan JAM als hoofdsponsor van het evenement en Wuestman als sponsor van het 
geluid. Ook willen we de RSG bedanken voor de goede samenwerking. 

Punt van zorg voor volgend jaar is het volgende: We zijn benaderd door het Directeurenberaad 
Basisonderwijs Harderwijk die met ons in gesprek willen over de organisatie voor de komende jaren. 
Ze denken eraan om meer sporten de kans te geven om een toernooi te organiseren en geven aan 
dat het te belastend is voor scholen. Hier zijn wij het uiteraard totaal niet mee eens en zullen het 
gesprek aangaan. 

Tot volgend jaar! 

Team Schoolkorfbal 

Marleen, Robert, Jesse, Jamie, Ineke, Mirjam, Jan 

================================================================================== 
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Jaarverslag commissie Ledenbinding 2021-2022 

 Alweer een jaar voorbij en wat vliegt de tijd! Naast de persoonlijke 

verjaardagskaarten hebben we afgelopen seizoen ook extra aandacht 

gehad voor de 5-jarige jubilarissen. Een nieuw initiatief waarbij we 

afgelopen jaar ook de eerste 5 jaar lidmaatschap willen vieren door 

middel van een toffe sleutelhanger. Werd zeer gewaardeerd door alle 

jubilarissen        

Voor dit jaar zetten we beide initiatieven zeker door en kijken we ook 

naar de mogelijkheden dit door te schuiven naar 15 jaar, een mooie 

stap tussen de nu bestaande 5 en 25 jaar lidmaatschap in. 

Naast deze initiatieven zijn we aangesloten bij de schoolkorfbal door middel van flyers en een 

kleurplaatwedstrijd. Deze inspanningen hebben geleid tot een aantal nieuwe aanmeldingen waar we 

natuurlijk heel blij mee zijn! 

Tussendoor zijn we gefilmd en onderdeel van het korfbalcongres geworden. Niet gezien? Kijk dan 

hier vanaf minuut 30: https://youtu.be/DkuCTvILd0M 

Tijdens het zaalseizoen hebben we een brainstorm gehad om te kijken waar verdere kansen zitten 

om rondom ledenbinding en -behoud nog extra stappen te zetten. Ineke de Boer, Lara Kreikamp, 

Wim Wijnholds en Pieter Luijendijk, dank voor jullie bijdrage. Maar liefst 39 ideeën rondom 

ledenbinding en evenzoveel op ledenbehoud als resultaat. We hebben deze input meegenomen in 

het plan voor komend seizoen. Focuspunten qua leeftijdscategorie zijn daarbij Kangoeroes en de 

groep 14-18 jaar. De plannen hiervoor moeten nog verder uitgewerkt worden; de initiatieven die we 

al opgestart hebben krijgen natuurlijk komend seizoen een vervolg! 

Op naar weer een nieuw mooi seizoen, groet Monique, Nelleke en Hessel 

 

================================================================================== 

 

  

https://youtu.be/DkuCTvILd0M
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Jaarverslag Facility 2021-2022 

 

1) Facility 
2) Schoonmaak 
3) Materiaal beheer 

 

Facility - beheer: 

Vorig jaar sloten we af met de zin ‘’volgends jaar zal dan ook in het teken staan van kleine 

verbeteringen en uiteraard oog hebben voor het onderhoud dat we elk jaar gepland hebben’’. En 

niks was minder waar… Afgelopen jaar heeft de groep Facility met hulp van alle vrijwilligers veel 

mooie verbeteringen en projecten kunnen en mogen uitvoeren! Twee grote projecten waren het 

verbeteren van de akoestiek en in het gebouw en het verbeteren van de veiligheid. Om de akoestiek 

te verbeteren hebben we nu een prachtig spuitplafond welke de akoestiek heeft verbeterd en de 

charme heeft behouden. Op het gebied van veiligheid hebben we mooie stappen gezet, langs het 

talud zijn een hekwerk geplaatst en glazen panelen zodat we de wedstrijden goed kunnen blijven 

zien! 

Naast deze grote projecten zijn er het jaar door ook verschillende kleine punten opgepakt. Zo zijn er 

watertappunten gekomen, is de verlichting aangepakt in het gebouw en verder worden alle ad hoc-

punten direct opgepakt.   

Een afsplitsing van de groep Facility is de grasmaaigroep, In hoogseizoen wordt er elke 2 weken 

gemaaid. We hebben inmiddels 10 vrijwilligers, maar ook hier is elke hulp welkom!  

 

Schoonmaak: 

Afgelopen jaar hebben we een mooie stap gemaakt als we kijken naar het schoonmaken van het 

complex. In het hoogseizoen wordt het complex twee keer schoongemaakt door een externe partij 

en in het laagseizoen wordt dit 1 keer gedaan. Daarnaast wordt er door de teams ook de handen uit 

de mouwen gestoken en wordt er onder leiding van Judith, Vanessa en Evelien voor gezorgd dat het 

gebouw er altijd tiptop uitziet! 

 

Materiaalcommissie: 

De materiaalcommissie heeft er dit jaar een nieuw gezicht bij. Kars Pos heeft zich aangesloten vanaf 

het nieuwe seizoen 2022/2023. Kars fijn dat je aansluit! Vanwege de grote uitgaven in het afgelopen 

seizoen is het dit seizoen vooral het in stand houden van het materiaal. Door veroudering is er bij de 

start van het nieuwe seizoen een aantal ballen en manden vervangen. Dit jaar pakken we de draad 

weer op om voor de langere termijn inzicht te krijgen naar vernieuwing van het materiaal daar waar 

dit nodig is en blijven we aansluiten op de vragen/wensen vanuit teams/trainers. Denk bijvoorbeeld 

aan de wens: schutterskorven. Deze korven zijn in diameter iets kleiner maar verder gelijkwaardig 

aan de wedstrijdkorf. Door gebruik te gaan maken van deze korven tijdens trainingen zal dit de focus, 

techniek en zuiverheid ten goede komen. Via deze weg ook voor eenieder de aandacht voor al ons 

materiaal. Dat we zorgdragen met z’n allen dat we er zuinig mee omgaan. Het opruimen daar waar 

het hoort. De verantwoordelijkheid nemen als team voor de ballen die jullie in beheer hebben. In 

deze tijd waar de kosten op alle gebieden oplopen zien we dat ook in de aanschaf van onze 

materialen. Wij zijn als commissie trots op wat wij als club, CKV Unitas/Perspectief, hebben aan 

materiaal samen met de prachtige accommodatie. Laten we hier trots maar ook zuinig op zijn!! 
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Doorkijk 2022 - 2023: 

Als facility gaan wij graag verder met het onderhouden en beheren van ons geweldige sportpark 

zodat iedereen zorgenloos kan genieten en iedereen zicht welkom voelt op het park.  

Namens de Facility commissie  

Jesse Roozeboom 

 

================================================================================== 

 

Jaarverslag vrijwilligerscommissie 2021-2022 

 

De vrijwilligerscommissie is in eerste instantie helaas wat meer op de achtergrond geraakt. De 

vrijwilligerscommissie heeft helaas 2 leden los moeten laten, omdat dit niet meer te combineren was 

met de andere taken en werk. Lara en Astrid, bedankt voor jullie bijdrage. 

 

Maar ook de coronaperikelen, die we vooral in het zaalseizoen hebben gekend, zorgden voor een 

andere focus in de vereniging.  

 

Vanwege dezelfde perikelen is er voor het scannen van de QR-code bij de ingang van de zaal een 

oproep gedaan en hebben leden en ouders van leden zich aangemeld om dit in goede banen te 

leiden. En vanaf het moment dat er, zonder publiek, weer wedstrijden gespeeld mochten worden 

hebben we een beroep kunnen doen op ouders van jeugdleden om de camera te bedienen zodat 

iedereen toch de wedstrijden via een livestream kon volgen. 

 

Vanaf maart 2022 bestaat de commissie uit 2 leden, zijnde Margreet Bakkenes en Ester Doeswijk en 

zijn de taken langzaamaan weer opgepakt. 

Zo zijn de beschreven vrijwilligersfuncties in een overzicht gezet en met de beschrijvingen gebundeld 

en zijn we gestart met de voorbereidingen voor de informatieavonden voor nieuwe leden die wij 

graag 2 keer per jaar willen gaan organiseren. 

 

Hoewel deze pas in het seizoen 2022-2023 heeft plaatsgevonden, wil ik vast verklappen dat de eerste 

avond succesvol was en dit zeker naar meer smaakt. 

 

Daarnaast willen wij meer inzetten op het onder de aandacht brengen van alle vrijwilligerstaken, in 

het volgende jaarverslag hoop ik te kunnen schrijven dat dit succesvol is geweest en wij vele nieuwe 

vrijwilligers hebben mogen verwelkomen, onder andere voor de Korfbal League. 

Als afsluiter van dit verslag wil ik alle vrijwilligers bedanken voor hun inzet in het afgelopen seizoen, 

Unitas kan niet zonder jullie inzet. 

 

Namens de vrijwilligerscommissie, 

Ester Doeswijk 

 

================================================================================== 
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Jaarverslag kantine 2021-2022 
 

Ook het afgelopen seizoen gooide corona roet in het eten. Desondanks kijkt de kantinecommissie 

met een goed gevoel terug op het afgelopen jaar. Steeds meer leden en niet-leden weten het 

sportpark Slingerbos met haar sportkantine te vinden. Hierbij speelt gastvrijheid en gezelligheid een 

grote rol, waarbij bezoekers het ‘thuisgevoel’ ervaren. De introductie van de daghap op zaterdagen, 

waarop Senioren 1 en 2 thuis spelen, levert een schitterend beeld op van gezinnen en 

vriendengroepen die samen gezellig zitten te genieten van de lekkere maaltijd. 

Daarnaast is de kantinecommissie voortdurend bezig om haar dienstverlening te verbeteren. Het 

assortiment wordt steeds uitgebreider en ook gezonder. Het enthousiaste barpersoneel raakt steeds 

beter op elkaar ingespeeld en zorgt zo voor een snelle en goede service richting de mensen voor de 

bar en op het terras. 

Veel (maatschappelijke) organisaties hebben ons mooie clubgebouw ook weten te vinden. Met grote 

regelmaat wordt de kantine verhuurd aan verschillende partijen. Naast onze vaste sponsoren en 

partners zien we ook dat de gemeente Harderwijk met diverse bijeenkomsten, de 

gemeenteraadsverkiezingen, de KNKV en andere sportverenigingen (Athlos - Halve Marathon 

Harderwijk, roeivereniging Harderwijk) gebruik maken van ons sportcomplex. 

Dit alles heeft een prachtig resultaat opgeleverd. Veel blije gezichten, nieuwe contacten, 

gemotiveerde vrijwilligers en een omzet die met 50% is gestegen. 

Ook voor het komende seizoen staan er mooie uitdagingen te wachten. De kantine ziet de toekomst 

zonnig in en is altijd op zoek naar vrijwilligers om ons team te versterken. 

Inge, Nelleke, Cora, Jesse, Caro en Jan Tonny verwelkomen jullie graag in onze gezellige sportkantine! 

 

================================================================================== 
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Jaarverslag kampcommissie 2021-2022 

 

Op 25, 26 en 27 mei 2022 was het Unitas/Pos Zonwering-kamp. Na 2 coronajaren waarin we niet op 

kamp zijn geweest, was de vraag in hoeverre ‘het kamp’ leeft onder de jeugd. 

Er was een maximale opgave van 100 kinderen en uiteindelijk waren er 98 kinderen mee + vele 

vrijwilligers. 

Locatie van het kamp was dit jaar weer een nieuwe locatie; Scouting Jan Wandelaar in Zeewolde. Een 

groot kampgebouw waar alle jeugd sliep (behalve de B- en A-jeugd), een grote keuken en niet zoveel 

sanitair. 

De oudste jeugd sliep buiten in tenten, achteraf een goede keuze. 

 

Nieuw dit jaar was dat de kampcommissie vantevoren vele vrijwilligers heeft weten te strikken, die 

allemaal voor een spel of activiteit verantwoordelijk waren. Dit was een goede set om zo meer taken 

uit handen te geven, en vooral op het kamp zelf meer overzicht te bewaren. Ook was er een nieuw 

gevormde keukenploeg die ontzettend goed gezorgd heeft voor alle kinderen en begeleiders. 

 

Op woensdag werd er gefietst naar het kamp (kangoeroe en F-jeugd werd met de auto door ouders 

gebracht), slaapplek gereed gemaakt, gegeten en was er een teamactiviteit. Het thema van het kamp 

was ‘Expeditie Robinson’. Dit was een rode draad door heel het kamp heen. Er konden per activiteit 

munten (amuletten) verdiend worden die vervolgens aan de ‘teamketting’ werden geregen. Deze 

hingen zichtbaar in het kampgebouw en waren voor vele kinderen een ‘trigger’ om een activiteit voor 

de volle 100% te geven. 

’s Avonds werd er in 3 verschillende groepen, op leeftijd, een activiteit gespeeld. 

 

Op donderdag waren de kinderen al vroeg wakker. De A- en B-jeugd hadden een aparte activiteit 

waarbij zij gingen klimmen, tokkelen en archery tag (pijl en boog schieten) gingen spelen. De jongere 

jeugd ging naar de plaatselijke korfbalvereniging, KV Wolderwijd, om daar verschillende Robinson- 

proeven (vuur maken, eetproef enzovoort) te spelen. 

 

In de middag een mooi uitgezette mudrun waarbij alle kinderen natuurlijk niet schoon zijn gebleven. 

 

’s Avonds was de welbekende bonte avond, deze werd georganiseerd door Funitas. 

 

Hierna was er, in de regen, nog een dropping voor de oudste jeugd waarbij sommige groepjes er wel 

erg lang over deden. De bedoeling was om ’s nachts nog een ‘proef’ met de oudste jeugd te spelen. 

Deze is, mede door de regen en het late terugkomen van de dropping, ingekort tot een ‘drill’ op 

locatie. 

Vrijdagochtend werden er nog beachgames gespeeld op het strand in de groepjes, van jong tot oud 

door elkaar heen. Terugkomend op het kamp was de prijsuitreiking en werd er geluncht. De afsluiting 

van het kamp werd hier gedaan. 
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Er werd weer terug gefietst (of met de auto gereden) en bij Unitas aangekomen mocht iedereen 

weer zijn eigen weg gaan. 

 

We kijken terug op een geslaagd kamp. We bedanken de vele vrijwilligers die meegeholpen hebben 

om voor de jeugdleden een mooi kamp neer te zetten. Er is geëvalueerd en dit wordt meegenomen 

naar het kamp in 2023. Doelstelling voor de kampcommissie is om weer een nieuwe locatie te 

zoeken en het merendeel van onze jeugd, van kangoeroe tot en met A-jeugd, enthousiast te maken 

om mee te gaan op kamp. Kamp staat voor verbinding tussen de leden en plezier maken met elkaar.   

 
================================================================================== 
 

Jaarverslag Funitas 2021-2022 

 

Het 3e jaar dat Funitas actief is hebben wij gelukkig na 2 coronajaren wat meer vrijheid gehad om 

mooie activiteiten te organiseren. In het begin van het jaar was er helaas nog steeds wat last van 

corona, maar vanaf de start van het zaalseizoen waren alle maatregelen weg.  

Om alle activiteiten van dit jaar in goede banen te leiden is ons team met enthousiaste Funitassers 

uitgebreid van 4 mannen, naar 4 dames en 5 mannen. Zonder deze versterkingen was het ons niet 

gelukt om alle activiteiten zo goed te organiseren. De nieuwe versterkingen zijn: Ismay Pos, Isabel 

Vrijhof, Leah Brandsen, Mandy Hendrickx en Jules Verweij. 

Het mooie seizoen van activiteiten begon voor Funitas met een groot feest na de playoff-

thuiswedstrijd in de Sypel van Unitas/Perspectief 1 tegen Mid-Frsylan. De Oranjeparty was een groot 

succes wat er voor zorgde dat zowel de tribune oranje kleurde als het gehele sportcafé na de 

wedstrijd. 

Tevens zijn er voor de jeugd het afgelopen jaar meerdere activiteiten georganiseerd, voorbeelden 

hiervan zijn een toffe Neonparty en de bonte avond op het Unitas-kamp in mei. 

De grootste activiteit die Funitas dit jaar heeft georganiseerd was de afsluitingsdag in juni. Mede 

door een goede samenwerking met alle andere commissies is er een fantastische dag geweest met 

een BBQ en een mooi feest. 

Wij zijn blij dat er in het afgelopen jaar meer duidelijkheid is gekomen over wat er wel, en wat er niet 

mag op Sportpark Slingerbos. Ook verloopt de communicatie tussen de kantinecommissie en Funitas 

erg goed.  

Ook komend seizoen kijken wij er naar uit om weer veel activiteiten te organiseren voor jong en oud.  

Groeten, 

Ismay, Isabel, Leah, Mandy, Youri, Niels, Jules, Robin en Mike 

 

================================================================================== 
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Jaarverslag ICT 2021-2022 

 

V O O R W O O R D  

ICT binnen Unitas/Perspectief is een ruim begrip, zo doen de boys van ICT diverse zaken zoals 

bijvoorbeeld: website, social media, livestream, beheer apps (Microsoft 365, Airkeys voor toegang 

tot het sportpark, Sportlink, Unipas, etc etc etc), internet/televisie in het clubhuis en nog veel meer. 

W E B S I T E  

Afgelopen jaar hebben we ruim 37.000 verschillende bezoekers mogen verwelkomen op de website. 

Waarbij opvalt dat de dag nadat de hoofdklasse finale gewonnen werd er 1.767 verschillende 

bezoekers ons digitaal hebben bezocht. 

 

S O C I A L  M E D I A  

Inmiddels is onze mooie club officieel actief op de volgende social media-kanalen; LinkedIn, Twitter, 

Facebook, Instagram, Youtube. De accounts worden beheerd door ICT, maar voor veel platformen 

hebben we hulp gezocht binnen de leden. Zo gaat de commissie Sponsoring ons veel meer zichtbaar 

maken op LinkedIn. Mocht je dus vrijwilligerswerk doen binnen Unitas/Perspectief vermeld dit dan 

op je profiel.  

We zien een verschuiving in interacties van Facebook naar Instagram. Waar we voorheen zagen dat 

we de meeste mensen via Facebook bereikten, zien we nu dat Instagram de grootste ‘fanbase’ heeft. 

Input op hoe we dit nog kunnen verbeteren is natuurlijk altijd welkom       

TikTok en Snapchat hebben nog geen officieel account van de club. 

M I C R O S O F T   3 6 5  

Afgelopen jaar zijn we begonnen met het centraliseren van data. Waar voorheen data van 

verschillende commissies verspreid stond in Google Drive, Dropbox, of op een eigen pc, zijn we nu 

bezig alle data te verplaatsen naar OneDrive/Teams. Dit heeft als voordeel dat we zicht en grip 

hebben op de data en de kans op een datalek verkleind word. De eerste stappen zijn gemaakt, maar 

we zijn er nog niet. Ook zijn we campagne aan het voeren om zoveel mogelijk een @ckvunitas.nl- 

mailadres te gebruiken. Afgezien van het feit dat het mooier staat is het ook een teken van 

uniformiteit en professionaliteit. Mocht je ergens tegenkomen dat mensen vanuit een commissie nog 

met hun privé-adres mailen, spreek ze hier op aan. Heb jij voor je project of voor je commissie een 

@ckvunitas.nl-mailadres  nodig? Geef dit dan aan bij de ICT-Boys. 

L I V E S T R E A M  

Tijdens de coronapandemie is de vraag naar een livestreams enorm gegroeid. Zo zonden we de 

jeugdwedstrijden integraal uit met hulp van de ouders die de camera wilden bedienen. Dank namens 

de ouders, tegenstanders en andere kijkers thuis zodat ze alsnog konden kijken bij de  
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(klein)kinderen. De beelden/streams van de jeugd hebben we zoveel mogelijk geprobeerd privé te 

houden en de streams zijn na het stoppen direct offline gehaald en verwijderd. Gemiddeld keken er 

zo’n 10 à 15 mensen per wedstrijd. 

Naast het streamen van de jeugd hebben we ook stappen gezet bij de streams van ons Vlaggenschip. 

Zo zijn we gestart met meerdere camera’s, herhalingen en commentaar. Dit alles is zeer positief 

ontvangen en we zullen hier dan ook meer in gaan doen in het nieuwe seizoen. Gemiddeld keken er 

+/- 300 kijkers live naar onze wedstrijden en het aantal liep op in de dagen na de wedstrijd. Iets waar 

we best wel trots op zijn en waar we zeker nog meer stappen in gaan zetten in het komende seizoen. 

De halve finale tegen TOP (A) was onze drukst bekeken wedstrijd met op het hoogte punt  

554 gelijktijdige kijkers. 

 

 

Erik Schuiling 

 

================================================================================== 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 


